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 Министар Расим Љајић каже да да не очекује велике промене у ресорима влади и да ће
оне, ако их буде, бити минималне, а да је очекивано да Александар Вучић, као
председник најјаче странке, има утицај и на функционисање владе.

  

  

- Не можете да занемарите утицај најјаче политичке странке. Ако ово не функцонише,
моја одговорност и Вучићева одговорност није иста - казао је он.

  

Према његовим речима, инаугурација Александра Вучића била је у политичком и
дипломатском смислу користан догађј за Србију, присустан је био велики број
делегација, велики број корисних сусрета, добре поруке су се чуле из говора.

  

- И присуство свих лидера из региона дало је посебну те�жину скупу, имајући у виду
осетљивост политичког тренутка, бујање популузма, национализама, јако је важ�но да
смо на једном месту имали присуство свих лидера региона - рекао је он за Н1.

  

Поводом изостанка албанског премијера Албаније Едија Раме са инаугурације, Љајић је
рекао да је то било очекивано јер се сутра одр�жавају избори у Албанији.

  

Поводом критика дела јавности на рачун одр�авања инаугурације, Љајић је рекао да
�ми обично идемо из крајности у крајност, или безрезервно нешто подржавамо или
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безрезервно критикујемо�.

  

Говорећи о новој влади и подршци мандатарки Ани Брнабић, Љајић је рекао да је
сигуран да ће за њену владу гласати �више од 150� посланика.

  

- Сасвим сигурно ћемо добити владу пре истека рока. Заклетва би могла да буде
положена у среду или четвртак, зависи од дужине расправе� - казао је.

  

Упитан о наводима да ће Синша Мали имати задужења у влади, Љајић је рекао да ће
�Ана Брнабић сама одлучити ко ће бити ш�еф њеног кабинета�.

  

Према његовом мишљењу, увођењем два нова минстарства шаље се добра порука ЕУ.

  

(Танјуг)
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